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Abstract (en)
[origin: CN107919255A] The invention relates to a differential electric switching device accommodated in an insulation housing. The insulation
housing includes at least one circuit provided with a fixed contact and a movable contact, a first mechanism used for controlling the closing and
opening of the contacts through manual control with an operation handle and automatic control, a device used for detecting differential failures,
a device used for tripping a second control mechanism (3), a device used for transmitting a tripping command to the first control mechanism and
a device used for electric testing of differential functions. The device is characterized in that the transmission devices include a transmitter (22)
connected to the above two mechanisms (2) mechanically so as to transmit the tripping commandsent by the differential tripping device to the
second mechanism (3); and the device includes a device used for fixing the transmitter, which is started when the above testing is executed so as to
prevent the tripping command from being transmitted to the first mechanism in at least one period in the testing duration.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un appareil de coupure électrique différentiel logé dans un boîtier isolant comportant au moins un circuit électrique
ayant un contact fixe et un contact mobile, un premier mécanisme de commande de la fermeture et de l'ouverture des contacts, à commande
manuelle par une manette et à commande automatique, des moyens de détection d'un défaut différentiel, des moyens de déclenchement d'un
mécanisme de commande dit second (3), des moyens de transmission (22) de l'ordre de déclenchement au mécanisme de commande dit premier,
et des moyens de test électrique de la fonction différentielle. Cet appareil est caractérisé en ce que ces moyens de transmission comportent un
renvoi (22) relié mécaniquement aux deux mécanismes précités (3) de manière à pouvoir transmettre l'ordre de déclenchement envoyé par les
moyens de déclenchement différentiel au second mécanisme (3), du second mécanisme (3) au premier mécanisme, et en ce que cet appareil
comporte des moyens d'immobilisation de ce renvoi (22), activés lors de la réalisation du test précité, de manière à empêcher la transmission de
l'ordre de déclenchement au premier mécanisme pendant au moins une partie de la durée du test.
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